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Protokół Nr LXXXV/2024 

z LXXXV sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 10 stycznia 2024 r. 

 

Obradom przewodniczył Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 9:00  zakończenia – 9:48 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk – Luto 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039; 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2024 roku; 

3) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie wkładu własnego dla Powiatu 

Gołdapskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania związanego z organizacją powiatowych 

przewozów pasażerskich w 2024 r. 

4. Zamknięcie sesji 

 

Do pkt 1 

LXXXV posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

Do pkt 2  

Przewodniczący Rady Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni maja propozycje do zmiany porządku 

powiedzenia.  

Radny Andrzej Tobolski powiedział, że 10 dni temu minął ostateczny termin wykorzystania ponad  

7 000 000,00 zł dotacji unijnej na budowę Zakładu Przyrodoleczniczego. Zapytał, czy burmistrz skorzystał z tego 

przywileju i sięgnął po te pieniądze w postaci złożenia depozytu do Sądu Okręgowego w Białymstoku i byśmy 

skorzystali na tym blisko 5 500 000,00 zł. Także już burmistrz ma pewnie wiedzę stuprocentową, czy wpłacił, 

czy nie. Zwrócił się, by burmistrz przekazał informację mieszkańcom i poinformował, czy prawdą jest,  

to co się pojawiło w przestrzeni publicznej, że przyjął 50 000,00 złotych łapówki od przedsiębiorcy.  
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Przewodniczący Wojciech Hołdyński odpowiedział, że sesja została zwołana na wniosek burmistrza i oprócz 

zgody radnych na wprowadzenie tego punktu musi być zgoda wnioskodawcy, czyli burmistrza. Zapytał, czy 

burmistrz wyraża zgodę na wprowadzenie danych punktów.  

Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto odpowiedział, że nie. W sprawie Zakładu Przyrodoleczniczego radny może 

zaczekać, bo niedługo będzie miał pełniejszą informację łącznie z ostatnimi niekorzystnymi dla wykonawcy  

i dla osób nadzorujących tę budowę informacjami. Niedługo również radny dowie się odnośnie środków  

i depozytu, bo to co radny mówił nie jest do końca prawdą i znowu są rzucane zmanipulowane informacje w eter. 

Odnośnie wspomnianych łapówek to odpowiednie służby niech zweryfikują i ma nadzieję, że będą też 

zweryfikowane osoby, które o takie rzeczy pomawiają.  

Do pkt 3 

1) i 2)  

Przewodniczący Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Edyty Białek o przedstawienie 

projektów uchwał w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2024 roku. 

Skarbnik Gminy Edyta Białek  przedstawiła projekt uchwały.  

Radny Andrzej Tobolski powiedział, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej na składki, wynagrodzenia 

zostało przeznaczone 45 500 000,00 złotych a na 2025 rok w tej samej rubryce widnieje 0. zł. Uznał, że nastąpi  

likwidacja Urzędu Miejskiego i dlatego nie będzie żadnych wydatków na ten cel. W grudniu, 29 grudnia 2022 r.  

Urząd Marszałkowski zakończył kontrolę projektu budowy Zakładu Przyrodoleczniczego i nakazał decyzją 

administracyjną wpłacenie 187 000, 00 zł plus odsetki za 6 lat. Zwrócił się do skarbnik, czy ta kwota została 

wpłacona do Urzędu Marszałkowskiego. 

Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto zapytał, czy radny ma wspomnianą decyzję administracyjną.  

Radny Andrzej Tobolski odpowiedział, żeby burmistrz przeczytał protokół kontroli Urzędu 

Marszałkowskiego dotyczący projektu budowy Zakładu Przyrodoleczniczego. Zwrócił się o podanie kwoty 

zadłużenia Gminy Gołdap na 31 grudnia 2023 roku.  

Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto odpowiedział, że radny powinien wiedzieć, że jeszcze rok 2023 nie jest 

zakończony.  

Radny Andrzej Tobolski zapytał, ile z zadłużenia około 43 000 000,00 zł czy 45 000 000,00 zł stanowiły 

obligacje, ile kredyty, ile pożyczki oraz jaki jest koszt roczny 1 000 000,00 obligacji.  

Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto powiedział, że jest radnym już 4 lata i nie wie ile gmina ma obligacji, jakie 

gmina ma zadłużenie. 

Skarbnik Gminy Edyta Białek odpowiedziała, że wszystkie informacje radny otrzymuje przy sprawozdaniach 

z wykonania budżetu i wszystkie informacje na temat jakiejkolwiek emisji są ogólnodostępne w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Radny informacje dostaje w ustawowych dokumentach. 

Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto powiedział, by radny skonkretyzował pytanie, niech bazuje na wartościach. 

Radny Andrzej Tobolski powiedział, że w rubryce zakup mieszkań komunalnych jest kwota 1 000 000,00 zł. 

W rozdziale 90095 świetlice wiejskie: Jabłońskie, Pogorzel, Mażucie, Botkuny, Grabowo. To są przeznaczone 

środki na świetlice, prawdopodobnie wydatki na dokumentację na kwotę 300 000,00 zł.  

Radna Wioletta Anuszkiewicz że burmistrz zabierał tyle razy głos a nie odpowiedział radnemu. Jeżeli chodzi 

przyjęcie korzyści majątkowych o których dziś wspomniano, jedno zdanie jest oparte na faktach i jest  

to w protokole pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej. Sprawa jest w toku i prowadzi ją prokuratura  

w Suwałkach. 

Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto powiedział, że podczas kontroli Centralnego Biura Antykorupcyjnego, 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, NIK-u w urzędzie praktycznie nie było dnia, gdy osoby ze środowiska radnej 

Wioletty Anuszkiewicz i radnego Andrzeja Tobolskiego nie donosili pewnych dokumentów. 

Przewodniczący Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 13 za, 1 wstrzymujący się uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, 

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 



 

3 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Mieruński 

Uchwała Nr LXXXV/603/2024 

/w załączeniu/ 

Przewodniczący Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2024 roku. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 13 za, 1 wstrzymujący się uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2024 roku  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, 

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Mieruński 

Uchwała Nr LXXXV/604/2024 

/w załączeniu/ 

3) 

Przewodniczący Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału OSS Anny Podciborskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

na pokrycie wkładu własnego dla Powiatu Gołdapskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania 

związanego z organizacją powiatowych przewozów pasażerskich w 2024 r. 

Kierownik Wydziału OSS Anna Podciborska przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 14 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie wkładu własnego dla Powiatu Gołdapskiego 

z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania związanego z organizacją powiatowych przewozów pasażerskich 

w 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, 

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Mieruński 

Uchwała Nr LXXXV/605/2024 

/w załączeniu/ 

Do pkt 4 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXXXV sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

                                                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                  Wojciech Hołdyński   

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


